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_98_E7_BA_A7_c95_499899.htm 谚语：1.牵一发而动全身。A

little leak will sink a great ship.2.情人眼里出西施。Beauty is in the

eye of the beholder.3. 鹬蚌相争，渔翁得利。Two dogs fight for a

bone, and a third runs away with it.4.上梁不正下梁歪。A crooked

stick will have a crooked shadow.5.知错能改，善莫大焉。A fault

confessed is half redressed.词组：深入扎实地开展群众性精神文

明创建活动Extensive public participation activities are launched to

promote cultural and ethical progress.实现基本普及九年义务教

育The goal in the effort to make nine-year compulsory education

basically universal has been attained.段子：“理财”，这是时下

最流行词汇之一。这也难怪，看着别人大把大把的收入或者

置办房子地产，谁不想发财呢？特别是对于普通老百姓来讲

，每个月只有那么点“死”工资，不求别的，只希望找个好

的渠道，让手里的钱有个发展。也许你现在的收入很高，用

不着过分为钱发愁，可是你算过没有，将来退休后，你能领

多少退休金？这些退休金能为你提供怎样的生活？够不够你

像现在一样地开销？因此，很有必要在退休前，积累一笔资

金，生活算计、投资理财已经不是你愿不愿意、懂不懂的问

题了。早早为将来做打算，为未来生活提前作好财务安排才

是幸福人生的开始。"Financing" isone of the most popular words

nowdays.No wonder,who will never want tobecome rich while on

sight others with great earning or make business on real

estate?Especially,to those common people who own small steady



salary,they think nothing else just hope they can maximize value their

money in hand.Maybe your incoming is very high and neednt worry

much about money now,but did you have think about how much

pension you can get after your retirement?What kinds of life will

these pension bring to you?If those are enough for you to enjoy your

days like what you do now? Thus,it is essential for you to accumulate

an amount of money.Planning your life,investing and financing is

not a problem whether you willing to know or not and whether

understand or not any more.Planning as early as you can for your

future,and making all finance ready is just the begining of a happiness

life. 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请

访问 www.100test.com 


